
Mötesprotokoll styrIT 23/24
Tid och datum: 17:00 2024-04-11

Närvarande
styrIT

● Ordförande: Carl Toreborg
● Vice ordförande: Ida Dahl
● Kassör: Jennifer Hallberg
● SAMO: Samael Pooyan
● Sekreterare: Felix Bjerhem

Aronsson
● PR: Erik Persson
● Lokal: Victor Hui

Övriga mötesdeltagare
Gustaf Asplund
Sara Borg
Oscar Eriksson

Wilmer Greppe
Hampus Rhedin Stam
Vilhelm Hedquist

Mötets ordförande
Carl Toreborg

Mötets sekreterare
Felix Bjerhem Aronsson

Justerare
Samael Pooyan
Ida Dahl

Mötet öppnas 17:00

Vad har hänt sedan förra mötet?
● FUM

○ Ny KL!
● Bank
● Student Voice

○ Fick många svar!
● Kassörskväll
● Ordförande och kassör utbildningar

Den kommande veckan:
● KU
● Ordförandemöte
● PL Möte
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Diskussioner:
● Dagens Mat

- Bakgrund:
- Vi är hungriga och vill ha mat. Men framförallt vill vi inte att

asparna ska bli hangry.
- Diskussion:

- Vi beställer mat!
- Beslut: Vi äter mat, och kommer inte få hangry aspar.

● Problem efter Slack omstrukturering
- Bakgrund:

- Efter att vi strukturerat om vår slack är det många som inte gått
med i de nya kanalerna. Detta blir ett problem eftersom det inte
är så många som anmäler sig till våra kommittéers
arrangemang.

- Diskussion:
- Vi har hittat en potentiell lösning.

- Det finns ett verktyg man kan använda för att lägga till alla
medlemmar på servern till en kanal.

- Det kan dyka upp framtida problem, med tanke på att folk kan
lämna…

- Men de kunde mute:a nyheter innan, så i praktiken är det
ingen större skillnad

- Har varit i kontakt med Slack om en potentiell lösning,
men de var inte så välkomnande…

- Beslut: Vi lägger till alla i nyheter kanalen och ser vad som händer.

● Skolavslutningen
- Bakgrund:

- Förra året arrade snIT skolavslutning och det var mysigt. Vill vi
hetsa? Dra i det? Kul tillfälle att tacka för oss och låta barnen
synas?

- Diskussion:
- Vill vi hålla i det ifall snIT inte vill?

- Det verkar kul med grillhäng, men känner inte riktigt för
att dra i en kör…

- Yeah, om vi vill ha en kör måste någon dra i det…
- Man kan uppmuntra alla kommitteer att göra något.

- Kan ta upp det på ordförandemötet och se vilka
som är sugna.
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- När vill vi hålla det isåfall?
- Innan tentaveckan.
- Om folk är taggade kanske vi får köra en doodle för att

reda på när alla kan.
- Beslut: Vi tar vidare till ordförandemötet och ser vad som händer.

● Aspbudget
- Bakgrund:

- Det har varit alldeles för många förfrågningar om att
aspbudgeten under året. Det är inte hållbart. Förslag finns att
diskutera om hur vi vill gå vidare.

- Diskussion:
- Förslaget är att återinföra maxtak medmöjlighet att utöka.

- Utökning ska primärt ske vid samarr.
- Maxtaket kan vara 4000kr till att börja med.

- Går även att utöka för enskild kommittee ifall det
finns något större och mer speciellt planerat.

- Detta borde göra att man uppmuntras till att tänka efter
innan man ber ommer pengar, och inte bara vill köpa mat.

- När taket togs bort originellt borde det bara ha justerats
efter inflationen ändå, så som det varit är inte hållbart.

- Beslut: Vi tar vidare till ordförandemötet innan vi skriver
proposition.

● Hyra retro bil till CM
- Bakgrund:

- sexIT undar ifall det skulle vara okej att hyra en retrobil CM
sittningen. Det sammanlagda priset skulle vara 4200kr.

- Diskussion:
- Det är en ganska mager motivering, men det har nog mest att

göra med att man vill hålla det tyst och inte spoila.
- Vi kan ändå godkänna, men lämna det som kommentar.

- Beslut: Godkänt.

● Godkänna NollKIT’23 utlägg
- Bakgrund:
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- NollKIT’23 behöver skriftligt godkännande för en del utlägg,
bland annat profilering samt alla phadder relaterade
arrangemang.

- Diskussion:
- Det borde specificeras att de phadder relaterade arren är

externreps.
- Detta är också ett prima exempel på varför godkännande ska ske

på mejl, så att man inte behöver fråga igen.
- Det är redan godkänt, men behöver godkännas igen.

- Beslut:
- Godkänner att gå över 1000kr för kommitteeutstyrsel
- Godkänner alla phadder relaterade utgifter i klump.

● FlashIT överstigen överlämningsbudget
- Bakgrund:

- FlashIT var 6 st (flashit23) och 3 st (flashit22) på överlämningen
och det verkar som att de överstigit budgeten på 265 kr/person.
Vad händer nu?

- Diskussion:
- Det skulle vara konstigt att gå över den budgeten eftersom alla

andra klarar sig bra.
- Om det ska vara något borde det komma innan

överlämningen, som kringkostnader.
- Egentligen vill man kontakta pateterna och låta dem hantera

det, då de var ansvariga för överlämningen.
- Hur förhindrar vi detta i framtiden?

- Kan göra utskick samtidigt som för GDPR.
- Oavsett känns det fel att godkänna.

- Beslut: Vi loopar in föräldrarna, men godkänner inte överstigningen.

Äskningar:
● FikIT låda (se bilaga)

- Beslut: Godkänd
- Motivering/Diskussion

- Klart de också ska ha någonstans att förvara material på ett bra
sätt.
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Mötet avslutas 19:50

_______________________
Förste justerare
Samael Pooyan

_______________________
Andre justerare

Ida Dahl
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Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Äskningsansökan

Sida 1 av 2

Sökande
För- och efternamn på den sökande eller kommitté-/föreningsnamn om äskningen kom-
mer från ett organ inom sektionen.

Namn: . . . . .

Ansvarig för äskningen

Namn: . . . . .

Telefon: . . .

Mail: . . . . . .

Motivering

Teknologsektionen Informationsteknik
Hörsalsvägen 9
412 58 Göteborg

styrit@chalmers.it
https://chalmers.it

FikIT

Erik Persson

070 664 97 94

erikpersson0884@gmail.com

FikIT har en hylla i köket där de har diverse material för arrangemang.
Under året har vi dock märkt att när folk i Hubben tar saker. Både kakor men även muggar. 
Detta har gjort att vi lagt dem längst bak i hyllan för att hålla dem utom synhåll vilket har 
funkat, men gör att saker ibland ramlar ner och är allmänt bökigt.

Därför skulle vi vilja köpa en låda att lägga vårt material i, dels för att hålla det utom synhåll 
och så det är i fred, men även för att hålla det lite fräshare.

Vi har kollat runt på några olika och hittat 2 alternativ som skulle passa oss bra:
https://www.ikea.com/se/sv/p/tjena-foervaringslada-med-lock-vit-90374349/

https://www.ikea.com/se/sv/p/sockerbit-lada-med-lock-vit-80316067/

Vi vill därför äska om 300kr för att köpa in en låda + frakt för beställningen.
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Budget

Artikel Utgift

Total:

Ort och datum: . . . . . . . . . . . . .

Signatur firmatecknare: . . . . . .

Namnförtydligande: . . . . . . . . .

2

Låda 220

Frakt 80

300 kr

05 / 14 / 2024

Jennifer Hallberg

Doc ID: 06ec07a12b22a119a00a83a0e084cebf407288d7



Granskningslogg 

Titel 


Filnamn 


Dokument-ID 


Granskningsloggens datumformat 


Status 


Drivs av Sign

Sign

Signering av möte 2024-04-11

2024-04-11.pdf

06ec07a12b22a119a00a83a0e084cebf407288d7

MM / DD / YYYY

Underskriven

04 / 28 / 2024

10:25:21 UTC

Skickat för underskrift till Samael Pooyan

(prince@chalmers.it), Ida Dahl (ide@chalmers.it) and

Jennifer Hallberg (pixie@chalmers.it) från

felixbj@chalmers.it

IP: 129.16.30.102

04 / 28 / 2024

15:19:24 UTC

Visats av Samael Pooyan (prince@chalmers.it)

IP: 94.191.152.29

05 / 02 / 2024

09:54:15 UTC

Visats av Ida Dahl (ide@chalmers.it)

IP: 129.16.30.178

05 / 02 / 2024

09:54:43 UTC

Underskrivet av Ida Dahl (ide@chalmers.it)

IP: 129.16.30.178

05 / 02 / 2024

15:18:14 UTC

Underskrivet av Samael Pooyan (prince@chalmers.it)

IP: 129.16.31.75



Granskningslogg 

Titel 


Filnamn 


Dokument-ID 


Granskningsloggens datumformat 


Status 


Drivs av Sign

Sign

05 / 14 / 2024

09:33:00 UTC

Visats av Jennifer Hallberg (pixie@chalmers.it)

IP: 62.63.227.108

05 / 14 / 2024

09:33:14 UTC

Underskrivet av Jennifer Hallberg (pixie@chalmers.it)

IP: 62.63.227.108

Dokumentet är klart.05 / 14 / 2024

09:33:14 UTC

Signering av möte 2024-04-11

2024-04-11.pdf

06ec07a12b22a119a00a83a0e084cebf407288d7

MM / DD / YYYY

Underskriven


		2024-05-14T09:33:24+0000
	San Francisco
	Dropbox
	Tamper Proofing




